

THE SECOND DEATH OF DAN DEBRASHA

by Stefan Kinnl

Pages:

02 - 09

10 - 19

Content:

Story - English Version

Story - German Version

Intro:

*Q Studios Presents
A Stefan Kinnl Film
The Second Death Of Dan Debraska*

The smallest decision, can change a life forever, even if it's something insignificant, as if you drive straight ahead, or turn right.

First Scene:

Daniel Debraska: What the fu..?

Woman: Ahhh!

Daniel Debraska: Hey! Wow!

Woman: *He's in cardiac arrest.*

Man: *Get the crash cart. Notify his superiors. Now.*

Woman: *He's flat-lining on the ECG.*

Man: *Stand by. Two hundred joules. Three hundred. Get me some atropine. We're losing him! Stand by. Clear.*

Second Scene:

Daniel Debraska: Ahhh.

Derrick Monahan: How do you feel, Mr. Debraska?

Daniel Debraska: I'm ...Ahh ... got a headache. What happend? Who're you?

Derrick Monahan: I'm gonna be honest with you from the outset, Mr. Debraska. You died .. six days ago. Therefore you've been selected for a governmental program, which is why we brought you back to life. You will now work for me as a secret undercover agent.

Daniel Debraska: Where's my wife? I wanna see her.

Derrick Monahan: Your wife thinks you're dead... as everybody else does. She even was at your funeral. Cried her eyes out. Very moving.

Daniel Debraska: My funeral ... she thinks I'm dead ... everybody does... I am dead ... my whole life is gone ... is that what you trying to tell me? That I won't see my wife ever again?

Derrick Monahan: If you effect you mission as anticipated, you might be able to go back to her.

Daniel Debraska: And if I refuse to do this? How do you want to force me into this?

Derrick Monahan: Let me put it that way: We gave you back your life ... and we can take it again.

Third Scene:

Derrick Monahan: Your missions objective is José Álvarez, head of the Martéz-Cartell. He runs a club here from where he leads his operations. You'll infiltrate his organization and find evidence to convict him of drug smuggling.

Daniel Debraska: What?

Derrick Monahan: And you should better get used to the idea that you might have to kill him or some of his men.

Daniel Debraska: I should kill this guy? You didn't tell me, my work includes murdering people! How on earth shall I do this? I have no idea of this business!

Derrick Monahan: You forgot why you're sitting here, eh? Would you rather lie six feet under the ground? Now get the hell outta here.

Fourth Scene:

José Álvarez: What the hell do you want?

Daniel Debraska: I .. ähh ..I .. ähh.

José Álvarez: What .. What? ... get out!

Daniel Debraska: I'm new in town ... I'm looking for a job. People say, I should go to you.

José Álvarez: People say that?

Daniel Debraska: Right.

José Álvarez: And you want a job? I want this guy to be dead by tomorrow. When you've done that, I might have some work for you.

Fifth Scene:

Daniel Debraska: I ... I can't kill someone!

Sixth Scene:

Daniel Debraska: Pfff ... fffhhh.

Seventh Scene:

Daniel Debraska: I can't do it.

Álvarez thug: Álvarez likes to test his new guys. You just failed! We're not stupid, cabron.

William Sober: If you want answers, follow me! Have you recently met a guy, named Monahan?

Daniel Debraska: Yeah ... how did you know that?

William Sober: I'm leading an investigation to convict him of illegal activities. It seems that he has arranged murders of several civilians, who he then used for undercover missions.

Daniel Debraska: Hold it! Are you telling me that Monahan is responsible for me having lost my existence?

William Sober: That's correct. We now want to withdraw him from service as soon as possible, but we don't have any evidence. So we need to catch him red-handed.

Daniel Debraska: No, no! I see where this is going.

William Sober: Yeah, you're right. It's not working without you. You'll be our stool pigeon.

Daniel Debraska: No ... NO! Don't make me do this!

William Sober: Pull yourself together! This is your only chance to get out of this alive. Or would you rather be shot by Monahan, because I swear you, he will not let you just go away.

Daniel Debraska: All right. But you gotta promise me one thing. I want to see my wife again!

William Sober: Your wife? What did Monahan tell you about her?

Daniel Debraska: That I'd might see her again after this.

William Sober: Well ... your wife's dead.

Daniel Debraska: What do you want me to do?

William Sober: You'll keep on working for Monahan and I'll keep an eye on you. When he contacts you personally, he's done! You might need it.

Eighth Scene:

Daniel Debraska: Done.

José Álvarez: So he's dead?

Daniel Debraska: Yeah. He slept, it was easy.

José Álvarez: Well done, I guess. This money needs to go to '703 Ocean Drive'. If it hasn't arrived at midnight, I know who has it!

Ninth Scene:

Tenth Scene:

A Colombian: ¡ alto !

Daniel Debraska: I'm .. I'm bringing the money from Álvarez!

Derrick Monahan: I didn't expect him to send you!

Daniel Debraska: What're you doin' here?

Derrick Monahan: Business.

Daniel Debraska: You're a bloody drugdealer!

Derrick Monahan: Don't make a fool outta yourself ... the CIA has always been supporting cartells to finance local rebellions. This ain't a secret!

Daniel Debraska: You've been lying to me for the whole time. Your not from the CIA, there is no mission!

Derrick Monahan: God damnit, calm yourself!

Daniel Debraska: Calm? Go fuck yourself!

Eleventh Scene:

Derrick Monahan: You jeopardize my work! ... What the hell is the matter with you?

Daniel Debraska: You said I'm gonna see my wife again ... but she's dead ...

Derrick Monahan: Who told you that?

William Sober: Quite a game you've been playing lately.

Derrick Monahan: Hu .. and you sure didn't know anything about it, did you? ... Surprised to see you here, though.

William Sober: It's hard to oversee a car crashed into a front yard.

Derrick Monahan: Right.

William Sober: Get away from him, Dan.

Derrick Monahan: You stay where you are! What did he tell you about your wife? Did he tell you that I killed her ...?

William Sober: Don't listen to him!

Derrick Monahan: Because she caused trouble? Or did he tell you the truth? That he was the one who killed her!

Daniel Debraska: What?

William Sober: He's lying to you, Dan!

Derrick Monahan: Am I ? Think about it, Dan. How did Sober found you? Why does he know so much about my operations? ... Because he's involved in this just as I am. And now that we are under investigation by the Marshals he's trying to get out of the tight spot by sending me to my doom.

William Sober: Get the hell away from him, Dan!

Derrick Monahan: Rat! Get in the car.

Daniel Debraska: Noo.

Derrick Monahan: Get in the car!

Twelfth Scene:

Daniel Debraska: Why me?

Derrick Monahan: 'cause you stopped to help that girl.

Daniel Debraska: That's all?

Derrick Monahan: I was looking for someone with courage.

Daniel Debraska: What do we do now?

Derrick Monahan: Finish the mission.

Daniel Debraska: Come on, there ain't no mission. You said I should convict that guy of drug smuggling. That's obviously bullshit.

Derrick Monahan: You're right. All you're supposed to do is finish him.

Daniel Debraska: Isn't he one of your associates?

Derrick Monahan: Used to be. He tried to put some money in his own pocket. I have to teach a lesson.

Daniel Debraska: Then teach it yourself and let me out of this!

Derrick Monahan: You still don't get it, do you? I did not recruit you to ruin your life. I need you because I must not get involved in this directly.

Daniel Debraska: I don't care! Now that my wife's gone, there is nothing you can do to me anymore!

Derrick Monahan: You think you're ready to die? Let me tell you, no one is ever ready to die ... the least you! And you will do anything I request because it's the only thing left in your life!

Daniel Debraska: If anyone at all, I will kill you!

Derrick Monahan: You're making me sick.

Thirteenth Scene:

Fourteenth Scene:

José Álvarez: If you shoot me, my men will kill you!

Daniel Debraska: They can't kill me. I am already dead.

Fifteenth Scene:

Life is a tricky game. You think nothing bad can ever happen to you. That you're something special. But then with one decision, everything can change.

All rights of the movie "The Second Death of Dan Debraska", the file and all of its content is owned by Stefan Kinnl and the only person legally able to publish the movie is Stefan Kinnl. Only the administration of the websites "gta-worldmods.de" and "gtainside.com" are allowed to upload the movie to their websites. Nobody else is allowed to upload this movie or re-publish it to any other public area. It is also forbidden to modify the film, release it under a different name or falsify the film and it's author in any way. It is legal to link to the films original hosts "gta-worldmods.de" and "gtainside.com".

Intro:

*Q Studios Präsentiert
Ein Stefan Kinnl Film
The Second Death Of Dan Debraska*

Die kleinste Entscheidung, kann ein Leben für immer verändern, selbst wenn es etwas unscheinbares ist, als ob Sie geradeaus fahren würden, oder rechts abbiegen.

Erste Szene:

Daniel Debraska: Was zur Hö..?

Frau: Ahhh!

Daniel Debraska: Hey! Wow!

Frau: Er hat einen Herzstillstand!

Mann: Holt den Defibrillator. Benachrichtigen Sie seinen Vorgesetzten. Jetzt.

Frau: Das EKG zeigt Null-Linie an.

Mann: Bereithalten. Zweihundert Joule. Dreihundert. Besorgen Sie mir Atropin. Wir verlieren Ihn! Achtung! Klar.

Zweite Szene:

Daniel Debraska: Ahhh.

Derrick Monahan: Wie fühlen Sie sich, Mr. Debraska?

Daniel Debraska: Ich bin ... Ich ... habe Kopfschmerzen. Was ist passiert? Wer sind Sie?

Derrick Monahan: Ich werde zu Ihnen von Anfang an ehrlich sein, Mr. Debraska. Sie sind gestorben.. vor sechs Tagen. Deshalb wurden Sie für ein Regierungsprogramm ausgewählt, weswegen wir Sie zurück ins Leben gebracht haben. Sie werden nun für mich als geheimer Undercover Agent arbeiten.

Daniel Debraska: Wo ist meine Frau? Ich möchte sie sehen.

Derrick Monahan: Ihre Frau denkt, Sie wären tot... wie jeder andere auch. Sie war sogar auf Ihrem Begräbnis. Weinte ihre Augen aus. Sehr bewegend.

Daniel Debraska: Mein Begräbnis ... sie denkt ich bin tot ... jeder denkt das ... ich bin tot ... mein ganzes Leben ist zerstört ... ist es das was Sie versuchen mir zu sagen? Dass ich meine Frau nie wieder sehen werde?

Derrick Monahan: Wenn Sie ihre Mission wie erwartet beenden, werden Sie vielleicht die Möglichkeit haben, zu ihrer Frau zurück zu kehren.

Daniel Debraska: Und wenn ich es ablehne für Sie zu arbeiten? Wie wollen Sie mich dazu drängen?

Derrick Monahan: Lassen Sie es mich auf diese Weise sagen. Wir haben Ihnen ihr Leben wieder gegeben ... und wir können es Ihnen wieder nehmen.

Dritte Szene:

Derrick Monahan: Ihr Zielobjekt ist José Álvarez, Kopf des Martéz-Kartell. Er leitet einen Club hier von wo aus er seine Operationen leitet. Sie werden seine Organisation infiltrieren und Beweise finden, die ihn der Drogen Schmugglerei überführen.

Daniel Debraska: Was?

Derrick Monahan: Und Sie sollten sich an den Gedanken gewöhnen, dass Sie vielleicht Ihn oder einige seiner Männer töten müssen.

Daniel Debraska: Ich soll diesen Typen töten? Sie haben mir nicht gesagt, dass meine Arbeit das Töten von Menschen mit umfasst! Wie zur Hölle soll ich dass machen? Ich habe keine Ahnung von diesem Geschäft!

Derrick Monahan: Sie haben vergessen warum Sie hier sitzen, oder? Würden Sie lieber sechs Fuss unter dem Boden liegen? Und nun zur Hölle nochmal raus hier.

Vierte Szene:

José Álvarez: Was zur Hölle willst du?

Daniel Debraska: Ich .. ähh ..Ich .. ähh.

José Álvarez: Was .. Was? ... raus hier!

Daniel Debraska: Ich bin neu in der Stadt ... Ich suche nach einem Job. Die Leute sagen, dass ich zu Ihnen gehen sollte.

José Álvarez: Sagt man das?

Daniel Debraska: Richtig.

José Álvarez: Und du willst einen Job? Ich will dass du diesen Typen bis spätestens morgen tötest. Wenn du das getan hast, habe ich vielleicht Arbeit für dich.

Fünfte Szene:

Daniel Debraska: Ich ... Ich kann niemanden töten!

Sechste Szene:

Daniel Debraska: Pfff ... fffhhh.

Siebte Szene:

Daniel Debraska: Ich kann es nicht.

Álvarez Gehilfe: Álvarez testet gerne neue Leute. Du hast gerade vesagt! Wir sind nicht dumm, cabron.

William Sober: Wenn Sie Antworten wollen, folgen Sie mir! Haben sie kürzlich einen Typen namens Monahan gesehen?

Daniel Debraska: Jaa ... woher wussten Sie das?

William Sober: Ich leite eine Untersuchung, die illegale Aktivitäten von Ihm beweisen soll. Es scheint, dass er Morde vieler Zivilisten arrangiert hat, welche er dann für Undercover Missionen einsetzt.

Daniel Debraska: Warten Sie! Wollen Sie mir sagen, dass Monahan Schuld daran hat, dass ich meine Existenz verloren habe?

William Sober: Das ist richtig. Wir wollen ihn nun so schnell wie möglich stoppen, aber wir haben keine Beweise. Also müssen wir ihn auf frischer Tat erwischen.

Daniel Debraska: Nein, nein! Ich weis worauf dass hier herauslaufen soll.

William Sober: Ja, Sie liegen richtig. Es funktioniert nicht ohne Sie. Sie werden unser Lockvogel sein.

Daniel Debraska: Nein ... NEIN! Lassen Sie mich da raus!

William Sober: Reißen Sie sich zusammen! Dies ist die einzige Chance wie Sie lebend aus dieser Sache herauskommen können. Sie würden sowieso von Monahan erschossen werden, den ich schwöre Ihnen, er wird Sie nicht einfach gehen lassen.

Daniel Debraska: OK. Aber Sie müssen mir eine Sache versprechen. Ich möchte meine Frau wiedersehen!

William Sober: Ihre Frau? Was hat Monahan Ihnen über sie erzählt?

Daniel Debraska: Dass ich Sie vielleicht wiedersehen kann!

William Sober: Nun ... ihre Frau ist tot.

Daniel Debraska: Was soll ich für Sie tun?

William Sober: Sie werden weiterhin für Monahan arbeiten und ich werde ein Auge auf sie werfen. Wenn er sie persönlich kontaktiert, ist er dran! Sie werden sie vielleicht brauchen.

Achte Szene:

Daniel Debraska: Erledigt.

José Álvarez: Also ist er tot?

Daniel Debraska: Ja. Er hat geschlafen, es war einfach.

José Álvarez: Gut gemacht, würde ich sagen. Dieses Geld muss nach '703 Ocean Drive' gebracht werden. Wenn es um Mitternacht nicht dort angekommen ist, weis ich wer es hat!

Neunte Szene:

Zehnte Szene:

Ein Kolumbianer: ¡ Halt !

Daniel Debraska: Ich ... Ich bring das Geld von Álvarez!

Derrick Monahan: Ich hätte nicht erwartet, dass er dich schickt!

Daniel Debraska: Was machen Sie denn hier?

Derrick Monahan: Arbeit.

Daniel Debraska: Sie sind ein verfluchter Drogendealer!

Derrick Monahan: Mach dich nicht zum Narren ... Die CIA hat schon immer Kartelle unterstützt um örtliche Rebellen zu finanzieren. Das ist kein Geheimnis!

Daniel Debraska: Sie haben mich die ganze Zeit angelogen. Sie sind nicht von der CIA, es gibt überhaupt keine Mission!

Derrick Monahan: Gott verdammt, beruhig dich!

Daniel Debraska: Beruhigen? Leck mich am Arsch!

Elfte Szene:

Derrick Monahan: Du gefährdest meine Arbeit! ... Was zum Teufel ist los mit dir?

Daniel Debraska: Du hast mir gesagt ich würde meine Frau wieder sehen ... aber sie ist tot ...

Derrick Monahan: Wer hat dir das erzählt?

William Sober: Ganz schöne Nummer, die du da abgezogen hast.

Derrick Monahan: Hu ... Und du hast natürlich nichts davon gewusst, richtig? ... Bin dennoch überrascht dich hier zu sehen.

William Sober: Es ist schwer, ein Auto in einem Vorgarten zu übersehen.

Derrick Monahan: Natürlich.

William Sober: Geh weg von ihm, Dan.

Derrick Monahan: Du bleibst, wo du bist! Was hat er dir von deiner Frau erzählt? Hat er gesagt ich hätte sie erschossen ...?

William Sober: Hör nicht auf ihn!

Derrick Monahan: Weil sie Ärger machte? Oder hat er dir die Wahrheit gesagt? Dass er sie getötet hat!

Daniel Debraska: Was?

William Sober: Er lügt, Dan!

Derrick Monahan: Wirklich ? Denk darüber nach, Dan. Wie hat Sober dich gefunden? Woher weiß er so viel über meine Operationen? ... Weil er genauso darin verwickelt ist wie ich. Und jetzt, wo uns die Marshals auf den Fersen sind, versucht er seinen Hals aus der Schlinge zu ziehen, indem er mich verrät.

William Sober: Geh verdammt nochmal weg von ihm, Dan!

Derrick Monahan: Verräter! Steig ins Auto.

Daniel Debraska: Neein.

Derrick Monahan: Steig ins Auto!

Zwölfte Szene:

Daniel Debraska: Warum ich?

Derrick Monahan: Weil du angehalten hast, um dem Mädchen zu helfen.

Daniel Debraska: Ist das alles?

Derrick Monahan: Ich suchte jemanden mit Mut.

Daniel Debraska: Was machen wir jetzt?

Derrick Monahan: Wir beenden die Mission.

Daniel Debraska: Komm schon, Es gibt keine Mission. Du sagtest ich soll den Typen dem Drogenschmuggel überführen. Das ist offensichtlich Schwachsinn.

Derrick Monahan: Du hast Recht. Du sollst ihn nur erledigen.

Daniel Debraska: Ist er nicht einer von deinen Geschäftspartnern?

Derrick Monahan: Früher. Er versuchte Geld in seine eigenen Taschen zu stecken. Ich muss ihm eine Lektion erteilen.

Daniel Debraska: Dann erteile sie selbst und lass mich da raus!

Derrick Monahan: Du verstehst es immer noch nicht, oder? Ich hab dich nicht rekrutiert um dein Leben zu ruinieren. Ich brauch dich, weil ich nicht persönlich involviert sein darf.

Daniel Debraska: Das interessiert mich nicht! Jetzt, wo meine Frau tot ist, kannst du mir nichts mehr tun!

Derrick Monahan: Du glaubst du wärst bereit zu sterben? Lass mich dir sagen, niemand ist jemals bereit zu sterben ... schon gar nicht du! Und du wirst alles tun, was ich verlange, weil es das letzte ist, was du noch von deinem Leben hast!

Daniel Debraska: Wenn überhaupt, dann töte ich dich!

Derrick Monahan: Du machst mich krank.

Dreizehnte Szene:

Vierzehnte Szene:

José Álvarez: Wenn du mich erschießt, werden meine Männer dich töten!

Daniel Debraska: Die können mich nicht töten. Ich bin schon tot.

Fünfzehnte Szene:

*Das Leben ist ein kompliziertes Spiel. Du denkst, dass dir nichts schlimmes passieren kann.
Dass du etwas besonderes bist. Aber mit einer falschen Entscheidung kann sich alles ändern.*

Alle Rechte des Filmes „The Second Death Of Dan Debraska“, dieser Datei selbst sowie deren gesamten Inhalt liegen alleinig bei Stefan Kinnl und dürfen nur von Stefan Kinnl veröffentlicht bzw. publiziert werden. Einzig und allein den Internetseiten ‘gta-worldmods.de‘ sowie ‘gtainside.com‘ ist es gestattet, den Film auf Ihrer Website anzubieten. Es ist dritten Personen unter keinen Umständen gestattet, den Film auf dritten Internetseiten anzubieten. Es ist weiterhin nicht gestattet, den Film zu verändern, ihn unter anderem Namen zu veröffentlichen oder in jegwelcher Form zu verfälschen. Das Verlinken auf den Film, den Threads sowie den beiden Internetseiten ‘gta-worldmods.de‘ und ‘gtainside.com‘ ist erlaubt.